
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 167
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ikke sker en samlet koordineret
udskiftning af signalsystemerne på S-togbanen og privatbanerne, så togene
kan bruge det samme signalsystem, når togene f.eks. skal krydse spor og
derfor skal bruge anden skinneinfrastruktur (f.eks. ved rangering).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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